
 

     

 
 
 Vážený pan 
 Mgr. Jan Konvalinka, starosta 
 Město Příbram 
 Tyršova 108 
 261 19 Příbram 1 

 
 
 
 
 
Vážený pane starosto, 
 
děkujeme za vaši nabídku možnosti konzultace řešení in-house modelu s advokátní kanceláří. 
 
Jelikož vlastníky naší společnosti je Město Dobříš a dobrovolný svazek Pokocábí, je v pravomoci 
těchto zástupců rozhodovat o možnosti vstupu Města Příbram do DSO Pokocábí nebo jako další 
společník, pro řešení a nastavení této problematiky v současné době nemáme dostatečné časové 
možnosti. 
 
Pokud by byl z Vaší strany zájem, abychom projednali možnost vstupu Města Příbram do našeho 
modelu in-house, můžeme projednat s našimi společníky nejdříve během měsíce září. 
 
Přeji Vám příjemný den 
 
 
 
Ing. Tomáš Kolařík 
 
 
 


